
 

Styremøte 2 - 12.02.2019 

Sted Asker Panorama 

Til stede: Rune Aune, Audun Wik (DL), Tomas Moen, Ellen Aasgaard, Erik Trondsen 

Frafall: Lars Birger Aasheim 

Innhold 
Sak1: Protokollføring og aktivitetsliste  

Sak2: Årshjulet (drift)   

Sak3: Økonomi   

Sak4: Budsjett   

Sak5: Langtidsplan   

Sak6: DL orienterer   

Sak7: Eventuelle saker  

 

 

 

1 Beslutningssaker 

 

Sak 1.2  

Styret foreslår å ha arrangementskomité som skal ivareta primært det sosiale aspektet i 

forbindelse med arrangementer. 

 

Beslutning: 

Audun beslutter hvem som sitter i arrangementskomite og sette rammen for komiteen. 

 

Sak 1.3  

Budsjett:  

For at DL skal få avklart budsjettpunkter, ønsker DL beslutning på pilot, slotpris og 

utleie/innleie av fly. 

 

1.3.1 Pilot:  

DL informerte om situasjoner der det er ønskelig med en ny pilot grunnet usikkerhet / 

frafall i dagens pilot bemanning. Styret ble informert om aktuelle kandidater. 

DL informerte om kostnadsramme hvorav pilot normalt dekker 1/3 selv.. 

 

Beslutning: 

Styret gir DL mandat til å iverksette basert på kommuniserte kriterier, driftsbehov og 

kostnadsramme. 

 

 



 
 

1.3.2 Utleie/innleie av fly: 

DL innstiller utleie/bytte av fly med PAC. Bytte vil være økonomisk gunstig for klubben 

i ønsket periode samt styrke samarbeidet med Gøteborg FSK. 

 

Beslutning: 

Styret gir DL mandat til å iverksette basert på kommuniserte kriterier, driftsbehov og 

kostnadsramme. 

 

1.3.3 Treningsstøtte & Slotpris:  

DL informerte om aktuelle kandidater for treningsstøtte. Foreslåtte rammer og 

kriterier ble diskutert. 

 

Beslutning: 

Styret vedtok, for 2019, DL sitt forlag til trening støtte for aktuelle lag. Dette er 

lag med langsiktig mål og internasjonale ambisjoner. Lagene skal 

representere TøFSK i NM 2019. Styret gir DL mandat for å inngå avtale med 

avtalte rammebetingelser. 

 

 1.3.4 Budsjett 2019 med korreksjoner 

DL presenterte korrigert budsjett basert på innspill fra regnskapsfører, 

kontrollkomite, styret og DL. 

Prinsippet og rammene for budsjettet er ferdigstilt. 

 

Beslutning: 

Styret vedtok korrigert budsjett. Men ønsket ytterligere kvalitetssikring grunnet 

innspill i styremøtet.  DL kvalitetssikrer budsjettet for 2019. Eventuelle 

observasjoner, avvik eller korreksjoner avklares med styret pr. mail/tlf. 

 

Sak 1.5 

Langtidsplan 

JLS har inngått ny avtale med SA på leie av flyplassen/området. Leieavtalen har en løpetid 

på inntil 30 år med mulighet til forlengelse. Nye betingelser vil tre i kraft fra og med 2020. 

TøFSK vil i 2019 forhandle frem ny avtale med JLS gjeldende fra 2020. 

TøFSK vil starte prosessen med langtidsplan basert på nye langsiktige 

rammebetingelser. 

 

Beslutning: 

1. høringsutkast til plan presenteres på årsmøtet i desember 2019.  

 

  



 
  

Sak 1.6 

seksjonsmøtet 5-7 april i Stavanger 

TøFSK kan stille med 5 representanter 

 

Beslutning: 

TøFSK stiller, hvis mulig, med 5 kandidater. Audun stiller for NLF (digital utvikling Frittfall) 

 

Sak 1.7  

Landingsområder på Jarlsberg 

DL gjennomgikk landingsområdene på Jarlsberg. DL informerte om at 

primærlandingsområdet vest for området i større grad enn tidligere er utsatt for turbulens. I 

dager med spesielt turbulente forhold er landingsområdet flyttet til alternativområdet ved 

vindpølse. 

 

Noe av årsaken til økt turbulens kan være endringer i bygningsmasse lengere syd samt at 

vegetasjon har blitt vesentlig høyere siden etableringen. Det er undersøkt muligheten for å ta 

ned deler av vegetasjon – foreløpig uten positivt resultat. 

 

Beslutning 

DL iverksetter en vurdering av landingsfeltene og ser på mulige tiltak.  

Erik Trondsen fremskaffer ORS data på hendelser som kan tilskrives turbulens 

DL tar en oppfølging med HI og fremlegger forslag til eventuelle tiltak hvis dette er påkrevet. 

 

2 Orienteringssaker 

 
Sak 2.2. 

Gjennomgang av aktivitetsliste: 

● Alle nødvendige forsikringer for klubben er tegnet. 

● Dialog med Tor og JLS i forbindelse med formalisering av kontrakt 

● Jobber fortsatt med oppdatering av ansettelseskontrakten til DL 

 

Sak 2.3  

Budsjettforslag, med endringer, som er utarbeidet ble fremlagt. 

 

Sak 2.6  

DL orienterer om stab, video rundt markedsføring og terminliste 

 

 

3 Diskusjonssaker 
 

Sak 3.1  

Styret diskuterer format for gjennomføring og referatføring i forhold til strukturering og 

informasjon som deles med klubbens medlemmer via referatene.  

 

 



 
Sak 3.3 / 3.4  

Styret diskuterer sammen med DL om påvirkende faktorer for ny pilot, utleie/bytte av fly og 

slotpris for lag som påvirker klubben økonomisk og knyttet mot budsjettet. 

 

Sak 3.7  

Eventuelle saker 

● DL informerer om aktuelle temaer som blir tatt opp under Luftsportstinget.  

● Styret diskuterer temaene og klubbens representasjon. 

 

 

 
 

 


